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Zapytanie 

 

Dot. słupka po sygnalizacji na chodniku przy ul. Tkackiej. 

 

Na ul. Tkackiej, nieopodal skrzyżowania z ul. Grodzką, znajduje się słupek po starej 

niedziałającej od dawna sygnalizacji informującej o wyjeździe pojazdów strażackich. 

 



 
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Jakiemu celowi służy nieusuwanie tego słupka mimo pewnie kilkunastu lat jego 

niefunkcjonowania? 

2) Czy można ten słupek usunąć i kiedy to się stanie? 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


